Senegal: Lightning and Tabaski - Macky presses Aly Ngouille Ndiaye and Samba Ndiobéne Ka

23 JULY 2020
https://fr.allafrica.com/stories/202007230788.html
By Fatou Ndiaye

The Head of State, Macky Sall, gave instructions to the Ministers of the Interior and of Public Security, Aly Ngouille Ndiaye and to his colleague from the breeding, Samba Ndiobéne Ka so that the necessary arrangements are made so the lightning rods are installed everywhere in Senegal to avoid lightning-related deaths. But also to ensure a correct supply of the Tabaski sheep to the market.

“The President of the Republic, returning to the social climate, management and monitoring of internal affairs, noted the recurrence, in recent years, of accidents and deaths linked to lightning.”

In this regard, he instructed the Minister of the Interior, in charge of Civil Protection, to speed up the establishment of functional and effective lightning rod devices in all regions of Senegal, in particular at the level of public buildings and infrastructure."

This information is contained in the press release from the Council of Ministers which reached the editors yesterday, Wednesday 22 July.

-----

Sénégal: Foudre et Tabaski - Macky presse Aly Ngouille Ndiaye et Samba Ndiobéne Ka

23 JUILLET 2020
https://fr.allafrica.com/stories/202007230788.html
By Fatou Ndiaye

Le chef de l'Etat Macky Sall a donné des instructions aux ministres de l'Intérieur et de Sécurité Publique, Aly Ngouille Ndiaye et à son collègue de l'élevage, Samba Ndiobéne Ka pour que les dispositions nécessaires soient prises afin les paratonnerres soient installés partout au Sénégal pour éviter les décès liés à la foudre. Mais aussi assurer un approvisionnement correct du marché en moutons de Tabaski.
«Le Président de la République, revenant sur le climat social, la gestion et le suivi des affaires intérieures, a relevé la récurrence, ces dernières années, des accidents et décès liés à la foudre.
Il a, à ce sujet, instruit le Ministre de l'Intérieur, en charge de la Protection civile, d'accélérer l'implantation des dispositifs fonctionnels et efficaces de paratonnerres dans toutes les régions du Sénégal, notamment au niveau des bâtiments et infrastructures publics.»
Cette information est contenue dans le communiqué du conseil des ministres parvenu à la rédaction hier, mercredi 22 juillet.

Source: Dr. Rayangnewinde Donald Auguste Yanogo in Burkina Faso by email at dyanogo8@gmail.com.
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